
 

 

 

 

Становище Градски транспорт 

от: anex (                            ) дата: 07.10.2020 09:26 

до: Nikolai Ignatov (                                      )  

Здравейте, 
 
Запален съм по планинско колоездене и за мен би било огромно облекчение, ако знам че мога да стигна до околностите на София 
с колелото си. Визирам златните мостове, хижа Алеко, Железница, Банкя и други. 
Не искам това да е безплатно, а на разумна цена. Разбрах ,че новите мерцедеси имали велостойки външни! Това ще е най-добрият 
вариант за превоз! Ще се избегнат конфликти с останалите пътници. 
 
Защо да не се разкрие зелен велоавтобус по примера на Лидълските линии! 
 
Поздрави, 
Павлин Ватев  

 

 

 

 

 

 

 

 


